



CHAPITRE 58

CHAPTER 58

Loi modifiant les articles 2126 et 2127
du Code civil

An Act to amend articles 2126 and 2127
of the Civil Code

[Sanctionnée le 23 janvier 1952]

[Assented to, the 23rd of January, 1952]

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement du Conseil législatif et de l'Assemblée législative de Québec, décrète ce qui suit:

HIS MAJESTY, with the advice and consent of the Legislative Council and of the Legislative Assembly of Québec, enacts as follows:

C.C.,
a. 2126,
mod.

1. L'article 2126 du Code civil, modifié par l'article 23 de la loi 11 George VI, chapitre 72, est de nouveau modifié en y retranchant le second alinéa.

1. Article 2126 of the Civil Code, C.C., amended by section 23 of the act 11^{a. 2126,} George VI, chapter 72, is again amended by striking out the second paragraph thereof.

Id.,
a. 2127,
mod.

2. L'article 2127 dudit code, modifié par l'article 24 de la loi 11 George VI, chapitre 72, par l'article 12 de la loi 12 George VI, chapitre 45 et par l'article 6 de la loi 15-16 George VI, chapitre 57, est de nouveau modifié en y retranchant, dans la quatrième ligne du cinquième alinéa, les mots "par dépôt".

2. Article 2127 of the said Code, Id., amended by section 24 of the act 11^{a. 2127,} George VI, chapter 72, by section 12 of the act 12 George VI, chapter 45 and by section 6 of the act 15-16 George VI, chapter 57, is again amended by striking out in the third and fourth lines of the fifth paragraph thereof the words "by deposit".

Entrée en
vigueur.

3. La présente loi entrera en vigueur le jour de sa sanction.

3. This act shall come into force on the day of its sanction. Coming into force.